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Vi var åtta närvarande från Hbt-seniorerna, även våra medlemmar Gunnar och Roland från 
Kanarieöarna, för att lyssna på och diskutera med Mariya Voyvodova (s), kommunalråd med 
särskilt ansvar för kultur, mänskliga rättigheter och ungdomsfrågor.  
 
 
 
 
Vi frågade först om Mariyas bakgrund. Hon har gjort en snabb politisk karriär sedan  
hon kom till Sverige från Bulgarien för 14 år sedan. Först i Frölundas stadsdelsnämnd, 
därefter som ledamot i nämnden för konsument- och medborgarservice och sedan 2010 som 
ledamot i fullmäktige. Hon sitter också med i referensgruppen för Göteborgs 400-årsjubileum 
och är ordförande i stadens HBTQ-råd. Därtill är hon ordförande i AB Gothenburg European 
Office, ordförande i Göteborgs kulturnämnd och ledamot i Göteborgs stadshus. 
 
Mariya berättade först om situationen för hbtq-personer i Bulgarien, som hon menade hade 
blivit något bättre, delvis som resultat av medlemskapet i EU.  Hon var mycket glad för den 
förändring som skett i Göteborg inom hbtq-frågor, bl.a. i och med starten av Hbtq-rådet 2013, 
och betonade vikten av att lyssna på rörelsen. Besöket hos oss är en del i denna medskapande 
process för förändring. Det Hbtq-rådet kommer att göra nu är en träff med alla 
stadsdelsnämnder för utfrågning vilka planer de har för dessa frågor. Hon efterlyste mer 
forskning och statistik kring äldre hbtq-personers livssituation i Göteborg. 
 
När vi presenterade vår plan med en ny konferens var hon mycket positiv. 
Vi diskuterade även planerna på ett regnbågshus i Göteborg och Mariya ville ha våra 
synpunkter. 
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